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Informace z radnice
•	 Koncem	 února	 proběhlo	
jednání	 se	 zástupci	 bytových	
domů	 k	 nově	 zaváděnému	
motivačnímu	 systému	 třídě-
ní	 odpadů.	 Jeho	 cílem	 byla	
prezentace	 možností	 třídění	
odpadů	 pro	 bytové	 domy.	 Po	
vyhrocené	diskusi	se	předsta-
vitelé	bytových	domů	usnesli,	
že	 budou	 třídit	 směsný	 ko-
munální	 odpad,	 papír	 a	 plast	
do	 společných	 nádob,	 což	 je	
jedna	z	možností,	kterou	tento	
systém	také	nabízí.
•	 Ve	 středu	 1.	 března	 se	
konala	beseda	v	 sále	u	 Jelena	
o	 třídění	 odpadů.	 Cílem	 bylo	
seznámit	 veřejnost	 s	 eko-
nomickou	 stránkou	 třídění.	

Stávající	 systém	 sběru	 a	 tří- 
dění	 odpadů	 je	 nastaven	
málo	 efektivně	 a	město	musí	
na	 likvidaci	 odpadů	 doplácet	
nemalé	peníze.
•	 Se	svozovou	firmou	AVE	CZ	
byly	 projednány	 podmínky	
odběru	 odpadů	 vytříděných	
v	 pytlích.	Můžeme	 tak	 zahájit	
zkušební	 provoz	 motivačního	
systému	 třídění	 odpadů	 pro	
rodinné	 domy,	 pokud	 proje-
ví	 zájem.	 Pro	 bytové	 domy	
bude	 předcházet	 konzultace	
o	 množství	 a	 objemu	 společ-
ných	nádob.
•	 V	 pondělí	 20.	 března	
proběhlo	 otevírání	 obálek	 
s	 nabídkami	 na	 rekonstrukci	

šaten	 a	 sociálních	 zařízení	 
v	 tělocvičně.	 Z	 pěti	 oslove-
ných	uchazečů	podali	nabídku	
jenom	 tři.	 Nejnižší	 nabídku	
5.826.150,--	 Kč	 s	 DPH	 podala	
společnost	 Jindřichohradecká	
stavební	s.r.o.	Nejvyšší	nabíd-
ka	 byla	 7.313.033,-	 Kč	 s	 DPH.	
Rekonstrukce	 je	 rozdělena	
do	 dvou	 etap.	 První	 etapa	 by	
měla	 být	 dokončena	 do	 po-
loviny	 letošního	 září,	 druhá	
etapa	do	konce	srpna	příštího	
roku.	 Vzhledem	 ke	 složitosti	 
a	 rozsahu	 prací	 není	 vylou-
čeno,	 že	 bude	 nutné	 provoz	
tělocvičny	načas	úplně	uzavřít.

Karel Dvořák, starosta města

Informace z 22. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	se	konalo	ve	čtvrtek	
2.	 února	 2017	 od	 19	 hodin	 v	
zasedací	síni	MěÚ	v	Nové	Včel-
nici.	 Přítomno	bylo	 9	 zastupi-
telů,	z	veřejnosti	6	občanů.	Po	
schválení	programu,	zapisova-
telky	a	ověřovatelů	zápisu	za-
stupitelstvo	města	schválilo:
•	 poskytnutí	příspěvků	na	po-
řádání	kulturních,	sportovních	
a	 společenských	 akcí	 v	 roce	
2017	v	celkové	výši	118.000,-	Kč	 

(grant	města);
•	 darovací	smlouvu	o	poskyt-
nutí	 daru	 Jihočeského	 kraje	
pro	 jednotku	sboru	dobrovol-
ných	 hasičů:	 tablet	 s	 navigací	
do	 zásahového	 vozidla	 a	 au-
tomatický	 defibrilátor	 včetně	
zápůjčky	 záchranářského	
batohu	 Zdravotnickou	 zá-
chrannou	službou	Jihočeského	
kraje;
•	 zřízení	 bezbariérového	 so-

ciálního	 zařízení	 na	 prvním	
pavilonu	 základní	 školy	 jako	
povinnou	součást	vybudování	
odborné	 učebny	 spolufinan-
cované	z	dotace	IROP;
•	 smlouvu	 o	 zřízení	 věcného	
břemene	–	uložení	plynovodní	
přípojky	 pro	 Bytové	 družstvo	
URAN	do	pozemků	ve	vlastnic-
tví	města	parc.	č.	235/4,	235/7	
a	237/3	za	jednorázový	popla-
tek	2.800,-	Kč;					Více na str. 2>

Upozorňujeme	na	změnu	e-mailové	adresy	pro	zasílání	příspěvků	do	novovčelnického	
zpravodaje.	Již	dlouhodobě	platí	pouze	tato	adresa:	redakce@vcelnice.cz.
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> pokračování ze str. 1
•	 smlouvu	o	dílo	na	dodávku	
a	 montáž	 technologie	 dvou-
dráhové	 kuželny	 do	 objektu	
kuželny	 za	 cenu	 950.000,-	 Kč	 
s	 DPH,	 dodavatel	 SCI	 spol.	 
s	r.o.		Vyskytná;
•	 podání	 žádosti	 o	 dotaci	 Ji-
hočeského	kraje	pro	 jednotku	
SDH	 na	 pořízení	 kompresoru	
a	 zajištění	 technických	prohlí-
dek	vozidel,	z	celkových	nákla-
dů	 46.080,-	 Kč	 uhradí	 město	
7.986,-	Kč;
•	 dodatek	 ke	 zřizovací	 listině	

základní	školy	–	rozšíření	práv	
a	 povinností	 o	možnost	 tech-
nického	 zhodnocování	 svěře-
ného	majetku	 po	 předchozím	
souhlasu	zřizovatele	(formální	
záležitost	pro	dotace);
•	 Smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
na	 zřízení	 věcného	 břemene	
–	uložení	kabelu	NN	pro	E.ON	
Distribuce,	 a.s.	 do	 pozemku	
ve	 vlastnictví	 města	 parc.	 
č.	1528/6	v	ulici	B.	Smetany;
Zastupitelstvo	 města	 vzalo	 
na	vědomí:
•	 dohodu	o	ukončení	nájemní	

smlouvy	na	nebytové	prostory	
v	domě	služeb	s	Marcelou	Ka-
dlecovou	ke	dni	31.	1.	2017;
•	 dohodu	 o	 ukončení	 nájmu	
malé	 zasedací	 místnosti	 
v	budově	úřadu	 s	Českou	po-
jišťovnou	ke	dni	31.	1.	2017;
Informace	 jsou	 podány	 velmi	
zjednodušeně.	 Přesné	 znění	
usnesení	 je	 zveřejněno	 na	
úřední	 desce,	 zápis	 z	 jednání	
zastupitelstva	města	je	uložen	
k	 nahlédnutí	 na	 městském	
úřadu.

 Karel Dvořák, starosta města

Uzavření lávky 
u splavu

Od	 15.	 května	 do	 26.	 května	
2017	 bude	 z	 důvodu	 celkové	
rekonstrukce	 uzavřena	 lávka	
přes	 řeku	 Kamenici	 u	 splavu,	
která	spojuje	cestu	z	Hradecké	
ulice	 do	 ulice	 Československé	
armády.		Chodci	budou	muset	
používat	 silnici	 v	 Hradecké	
ulici	okolo	Teba	na	sídliště	Čes-
koslovenské	armády.	

Informace z 23. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 čtvrtek	
9.	března	2017	od	19	hodin	v	za-
sedací	síni	MěÚ	v	Nové	Včelnici.	
Přítomno	 bylo	 10	 zastupitelů,	 
z	veřejnosti	4	občané.	Po	schvá-
lení	 programu,	 zapisovatelky	 
a	 ověřovatelů	 zápisu	 zastupi-
telstvo	města	schválilo:
•	 rozpočtovou	změnu	č.	1/2017	
(navýšení	 dotace	 na	 výkon	
státní	 správy	 v	 roce	 2017	 
o	16.600,-	Kč);
•	 zprávu	o	výsledcích	inventa-
rizace	 majetku	 a	 zprávu	 likvi-
dační	komise	za	rok	2016;
•	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 opravu	
lávky	 u	 splavu	 za	 cenu	 
127.050,-	 Kč	 s	 DPH,	 dodavatel	
FÜBIKO,	spol.	s	r.o.,	Rodvínov;
•	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 zhotove-
ní	 projektové	 dokumentace	
“Obnova	 úpravny	 vody	 Nová	
Včelnice	 –	 II.	 etapa“	 za	 cenu	
156.695,-	 Kč	 s	 DPH,	 dodavatel	
VAK	projekt	s.r.o.,	České	Budě-
jovice;
•	 dodatek	 č.	 1	 ke	 smlouvě	 
o	dílo	na	rekonstrukci	tartano-
vé	dráhy	atletického	stadionu,	
předmětem	dodatku	je	změna	

termínu	 dokončení	 díla	 do	
30.	 6.	 2017	 a	 navýšení	 ceny	 
o	 99.590,-	 Kč	 s	DPH	 z	 důvodu	
rozšíření	 rozsahu	 oprav	
(celková	 cena	 po	 navýšení	
1.785.290,-	Kč);
•	 smlouvu	o	zřízení	služebnos-
ti	 inženýrské	sítě	–	bezúplatné	
uložení	dešťové	kanalizace	pro	
Město	 Nová	 Včelnice	 do	 po-
zemku	ve	 vlastnictví	 PF	Potra-
viny,	 s.r.o.	 (od	 nové	 hasičárny	
do	požární	nádrže);
•	 zakoupení	 konvektomatu	
do	školní	jídelny	a	rekonstrukci	
hřiště	školní	družiny,	obě	inves-
tice	 s	předpokládanými	nákla-
dy	 301.018,-	 Kč	 a	 320.000,-	 Kč	
budou	 hrazeny	 z	 investičního	
fondu	školy;
•	 smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
na	 zřízení	 věcného	 břemene	
–	 uložení	 plynovodní	 přípojky	
pro	 nemovitost	 parc.	 č.	 st.	
124	do	pozemku	ve	vlastnictví	
města	parc.	č.	1528/6	(Riegero-
va	ulice);
•	 kupní	 smlouvu,	 kterou	
město	 prodalo	 pozemek	 parc.	
č.	223/227	v	ulici	Luční	za	cenu	

403.033,-	 Kč	 (z	 11	 parcel	 je	 
8	prodáno);
Zastupitelstvo	města	 vzalo	 na	
vědomí:
•	 zápis	 do	 základní	 školy:	
budova	školy,	5.	dubna	2017	od	
13	do	16	hodin	a	zápis	do	ma-
teřské	školy:	budova	mateřské	
školy,		10.	května	2017	od	7:30	
do	15:30	hodin;
•	 závěrečnou	zprávu	o	činnos-
ti	 Pečovatelské	 služby	 LEDAX	
o.p.s.	v	roce	2016;
•	 dodohu	o	ukončení	nájemní	
smlouvy	na	nebytové	prostory	
v	domě	služeb	s	Lenkou	Černou	
ke	dni	31.	3.	2017;
•	 dohodu	na	ukončení	nájem-
ní	 smlouvy	 a	 uzavření	 nové	
nájemní	smlouvy	na	pronájem	
bytu	 č.	 1	 Za	 Kozlovkou	 517	 
od	 1.	 3.	 2017	 (pečovatelské	
domky);	 Informace	 jsou	
podány	 velmi	 zjednodušeně.	
Přesné	 znění	 usnesení	 je	 zve-
řejněno	na	úřední	desce,	zápis	
z	 jednání	zastupitelstva	města	
je	uložen	k	nahlédnutí	na	měst-
ském	úřadu.

 Karel Dvořák, starosta města

Oznámení
Oznamujeme	 občanům,	 že	
případní	 zájemci	 o	 zapojení	
do	 systému	 třídění	 odpadů	 si	
mohou	vyzvednout	pytle	s	čá-
rovými	kódy	a	další	 informace	
na	MěÚ	v	Nové	Včelnici	u	paní	
Biernatové.

Jak jsme na tom s odpady
1)	Pokud	 sečteme	 všechny	
náklady	 na	 odpady	 a	 výsledek	
vydělíme	 počtem	 poplatníků,	
dojdeme	 k	 výsledku	 820,-	 Kč.	
To	 je	 částka,	 kterou	 by	 město	
mohlo	 za	 odpady	 od	 občanů	
oprávněně	 vybírat.	 Místo	 toho	
vybírá	jen	550,-	Kč.	Jinými	slovy,	

za	 každou	 osobu	 město	 ročně	
doplatí	za	odpady	ze	svého	roz-
počtu	270,-	Kč.
2)	Ve	 městě	 je	 rozmístěno	
celkem	88	kontejnerů	na	tříděný	
odpad	na	26	sběrných	místech.
3)	Z	celkového	množství	odpadů	
v	 roce	 2016	 skončilo	 v	 barev-

ných	kontejnerech	18%	odpadů.	
Zbývajících	82%	bylo	uloženo	na	
skládku	jako	směsný	komunální	
odpad	(430	tun	odpadu).
4)	Za	 1	 kg	 odpadů	 jsme	 z	 roz-
počtu	 města	 zaplatili	 nebo	 do	
rozpočtu	získali:

1 kg odpadů PLASTY PAPÍR SKLO SMĚSNÝ 
ODPAD

Zaplatili	jsme: 9,90	Kč 5,-	Kč 2,20	Kč 2,40	Kč

Dostali	od	EKO-KOMu: 4,10	Kč 0,90	Kč 0,90	Kč 0,-	Kč

Dostali	za	prodej	druhotné	suroviny: 2,20	Kč 0,50	Kč 0,50	Kč 0,-	Kč

Za 1 kg odpadu jsme doplatili: 3,60 Kč 3,60 Kč 0,80 Kč 2,40 Kč

Z	 vyhodnocených	 údajů	 jsou	
patrné	 vysoké	 náklady	 na	
tříděný	plast	 i	papír.	To	 lze	vy-
světlit	 jedině	neefektivním	 vy-
užíváním	kontejnerů.	Na	rozdíl	
od	 směsného	odpadu	neplatí-
me	za	hmotnost	odpadu,	ale	za	
objem	vysypané	nádoby,	což	je	
220,-	Kč	za	kontejner	o	objemu	
1	100	litrů.	Přiblíženo	na	příkla-
dech	to	znamená,	že:
•	 svoz	 nesešlapané	 dvoulitro-
vé	PET	láhve	stojí	0,40	Kč	(!),
•	 do	kontejneru	se	vejde	16	kg	
nesešlapaných	nebo	48	kg	se-
šlapaných	 PET	 láhví,	 tj.	 třikrát	
více,	což	znamená	trojnásobné	
náklady	na	svoz	nesešlapaných	
PET	láhví.
•	 kontejnery	 na	 plast	 obsa-
hovaly	 v	 roce	2016	v	průměru	
kolem	20	kg	plastů,	jinými	slovy	
většinu	 jejich	 objemu	 tvořil	
vzduch,	 za	 který	 jsme	 zaplatili	
0,20	Kč/litr.
U	 papíru	 je	 situace	 obdobná.	

Ekonomiku	navíc	poměrně	vý-
razně	 ovlivňuje	 výkupní	 cena	
suroviny:
•	 průměrná	 výkupní	 cena	
plastů	v	roce	2016	se	pohybo-
vala	kolem	2,20	Kč/kg,
•	 letos	 výkupní	 cena	 plastů	
klesla	na	0,36	Kč/kg	(!),
•	 výkupní	 cena	 směsného	
papíru	 (vhozeného	 do	 kontej-
neru)	 se	 pohybuje	 kolem	 0,50	
Kč/kg,
•	 za	 noviny	 a	 letáky	 svázané	
do	 balíku	 můžeme	 inkasovat	
1,50	Kč/kg	i	více.
To	 jsou	 odpovědi	 na	 otázku,	
jak	 je	možné,	 že	 se	na	 tříděný	
odpad	doplácí,	když	je	to	přece	
tak	žádaná,	tedy	dobře	placená	
komodita.	 Ano,	 je.	 Ale	 třídí	 se	
blbě,	tj.	neefektivně!
Výše	uvedené	údaje	nejsou	vy-
cucány	z	prstu,	ale	řádně	pod-
loženy	údaji	z	účetnictví	města,	
fakturace	a	evidence	odpadů.

Karel Dvořák, starosta



4 5Novovčelnický zpravodaj Novovčelnický zpravodaj

Likvidace odpadů – pomoc nebo hrozba pro životní prostředí

Den otevřených dveří v kuželně

Město	Nová	Včelnice	ve	spolupráci	s	oddílem	
kuželek	oznamuje	občanům,	že	se	

ve	čtvrtek	27.	dubna	2017	od	14.00	do	18.00	hodin	
uskuteční	u	příležitosti	otevření	kuželny	po	její	rekonstrukci,	

den otevřených dveří pro veřejnost.

S	 velkým	zájmem	 jsem	si	pře-
četl	 článek	 v	 Novovčelnickém	
zpravodaji,	 týkající	 se	 sběru	
odpadu	i	manuál	k	této	proble-
matice	vydaný.	Na	tento	článek	
jsem	 reagoval	 článkem	 do	
„novovčelnického	 zpravodaje,	
ale	ten	mně	nebyl	v	březnovém	
zpravodaji	 otištěn.	 Protože	 re-
dakce	a	celý	městský	úřad	mají	
nové	emailové	adresy,	aniž	by	s	
tímto	byla	veřejnost	seznáme-
na.	Na	můj	dotaz	pan	starosta	
odpověděl,	že	na	to	zatím	nebyl	
čas.	 (od	 října	 2016	 do	 března	
2017).	Přitom	staré	adresy	jsou	
“živé“,	protože	se	mně	poslaný	
email	nevrátil.	Chtělo	by	to	jen	
šikovného	„ajťáka“,	aby	emaily	
docházející	 na	 staré	 adresy,	
automaticky	„spadly“	do	adres	
nových.	Běžně	se	to	tak	dělá.
Co	 se	 týká	 ve	 zpravodaji	
prezentované	 akce	 třídění	
odpadů,	 tak	 celé	 je	 to	 typicky	
„novovčelnické“.	 Akce	 urychle-
ně	 schválená,	 nepromyšlená,	
neprodiskutovaná	 s	 občany,	
nedomyšlená.
Jak	 může	 zastupitelstvo	 tako-
vouhle	 věc,	 která	 se	 dotýká	
každého	 občana	 Nové	 Včelni-
ce	 takhle	 rychle	 a	 hlavně	 bez	 

dostatečné	 diskuse	 schválit	 
a	podepsat	 smlouvu	s	firmou,	
která	 program	 svozu	 odpadu	
zavádí.	 Není	 tato	 firma	 zby-
tečný	mezičlánek,	který	danou	
problematiku	 jen	 zbytečně	
prodraží?	 Ať	mě	 nikdo	 neříká,	
že	to	ta	firma	dělá	zadarmo,	jen	
s	ohledem	na	životní	prostředí.
To	 je	 zastupitelstvu	 jedno,	 že	
máme	 poměrně	 čisté	 okolí	
Nové	 Včelnice?	 Já	 se	 obávám,	
že	 někteří	 občané	 v	 honbě	 za	
co	největšími	úsporami	budou	
většinu	odpadu	pálit	a	pohazo-
vat	po	okolí	našeho	města,	po-
případě	jej	vhodí	do	popelnice	
sousedovi.
Dosavadní	způsob	je	dle	mého	
názoru	 dostatečný.	 Když	 se	
mně	doma	nashromáždí	množ-
ství	 separovaného	 odpadu,	
které	 mně	 začíná	 překážet,	
jednoduše	 jej	 odnesu	 do	 pří-
slušného	 kontejneru,	 nebo	do	
sběrného	 dvora.	 A	 je	 jedno,	
jestli	je	„svozový“	den,	či	není.										
Jen	 by	 měl	 ten,	 kdo	 je	 na	
městském	 úřadu	 zodpovědný	
za	 svoz	 odpadu,	 operativněji	
nechávat	vyvézt	kontejnery	na	
plasty,	papír	a	sklo,	které	tímto	
odpadem	občas	„přetékají“.

Dále	 by	 se	 měly	 přidat	 kon-
tejnery	 na	 plechovky	 a	 na	
kompostovatelný	odpad,	nebo	
pořídit	 občanům	 v	 rodinných	
domech	se	zahradou	a	zahrád-
kářům	 kompostéry,	 tak	 jako	 
v	jiných	městech	a	obcích.	
Ten,	 kdo	 dával	 dohromady	
manuál	 k	 novému	 systému	
sběru	odpadů,	si	s	ním	mnoho	
práce	 nedal.	 Kopírování	 textů	
je	 asi	 jeho	 koníček.	 Tím,	 jak	
pod	 každý	 druh	 odpadu	 píše:	 
Na	 průhledný	 pytel	 někam	
doprostřed	nalepte	čárový	kód	 
a	tak	dál,	dělá	z	občanů	Včelni-
ce	lidi	méně	chápavé.	
Na	schůzce	předsedů	bytových	
družstev	 a	 předsedů	 výborů	
SVJ,	která	se	konala	po	vydání	
březnového	zpravodaje	v	pon-
dělí	 27.2.2017	 na	 městském	
úřadě,	 vyšlo	 při	 prezentaci	
nového	 způsobu	 nakládání	 
s	odpady	najevo	,	že	možností	
jak	 separovat	 odpad	 je	 víc,	
než	 jedna,	 jak	 nám	 bylo	 pre-
zentováno	 v	 „Novovčelnickém	
zpravodaji	a	přiloženém	manu-
álu,	 týkajícím	 se	 problematice	
třídění	 odpadu.	 Tato	 prezen-
tovaná	 jedna	 možnost	 byla	
neuskutečnitelná	 v	 bytových	

domech.	 Proto	 se	 ptám,	 proč	
nebyli	o	všech	možnostech	na-
kládání	 s	 odpady	 informováni	
občané	 Nové	 Včelnice.	 Nebyly	
již	 zadané	 do	 výroby	 plastové	
pytle	 a	 tisknuty	 štítky	 s	 čáro-
vým	 kódem?	 I	 když	 zdánlivě	
schůdná	možnost	s	kontejnery	
bude	problematická	s	ohledem	
ke	katastrofální	situaci	s	parko-
váním	 na	 sídlišti	 Na	 Hliněnce.	
Kde	najdeme	u	každého	domu	
místo	na	kontejnery?
Pan	starosta	oznámil	na	setká-
ní	s	občany		ve	středu	1.3.2017	
v	hotelu	Jelen,	kolik	stojí	odvoz	
různého	druhu	odpadu.	Velice	

mě	překvapilo,	kolik	stojí	odvoz	
papíru	 z	modrých	 kontejnerů.	
Proto	 jsem	 si	 dal	 ihned	 (ještě	
v	 době	 konání	 této	 schůzky)	
do	 vyhledávače	 na	 internetu	
„cena	 tříděného	 papíru“	 a	 ta	
byla	 2	 500	 –	 3000	 korun	 za	
tunu.	 Není	 náhodou	 špatná	
smlouva	 s	 firmou	 odvážející	
odpad	 z	 Nové	 včelnice?	 Vždy	
jsem	 se	 domníval,	 že	 je	 zpo-
platněn	 odvoz	 komunálního	
odpadu	a	odvozem	papíru,	skla	
a	plastů,	je	cena	odvozu	komu-
nálního	odpadu	dotována.
To	jak	se	nyní	snaží	pan	staros-
ta	protlačit	celou	věc	s	odpady,	

ať	 to	 stojí,	 co	 to	 stojí,	nahrává	
vzniku	 různý	 spekulací	 apod.	
Vše	okolo	odpadů	vzniklo	 tím,	
že	 zastupitelstvo	 nekomu-
nikuje	 s	 občany.	 Ty	 dvě	 výše	
zmíněné	schůzky	měli	být	před	
jednáním	 na	 zastupitelstvu	 
a	měli	se	 jich	zúčastnit	všichni	
zastupitelé,	 aby	 znali	 názory	
občanů	 na	 danou	 problema-
tiku.	A	ne	 to	nechat	 jenom	na	
panu	starostu.									Ivan Pospíšil

Redakce upozorňuje, že uvedený 
článek je otištěn v plném znění 
bez provedení jakýchkoli korek-
tur, včetně pravopisných chyb.

Likvidace odpadů – pomoc nebo hrozba pro životní prostředí, 
pohled z druhé strany

Chtěl	 bych	 tímto	 reagovat	 na	
článek	 „Likvidace	 odpadů	 –	
pomoc	nebo	hrozba	pro	životní	
prostředí.
Obsah	článku	lze	ve	stručnosti	
shrnout	do	6	bodů:
1) Kritika změny e-mailových 
adres úřadu bez předchozího 
informování veřejnosti
•	 Není	pravda,	že	úřad	a	redak-
ce	má	 nové	 e-mailové	 adresy.	
Stávající	adresy	jsou	platné	více	
než	7	let.
•	 Je	pravda,	že	v	prosinci	2016	
byly	zprovozněny	nové	stránky	
města,	 čímž	přestaly	 fungovat	
staré	adresy	(tedy	ty	z	let	2010	
a	 starší)	 s	 doménou	 „meu.
vcelnice.cz.“		Nicméně	na	strán-
kách	města	jsou	platné	adresy	
zveřejněny.
•	 Pro	 případ	 odesílání	 důle-
žitého	 e-mailu	 osobně	 dopo-
ručuji	 před	 jeho	 odesláním	 v	
poštovním	 klientu	 zaškrtnout	

volbu	 „požadovat	 oznámení	
o	 doručení“,	 případně	 ještě	
„požadovat	 oznámení	 o	 pře-
čtení“.	 Často	 se	 totiž	 stává,	 že	
e-maily	 s	 přílohou	 MS	 Office	
bývají	vyhodnoceny	jako	spam	
a	 nemusejí	 být	 v	 pořádku	 do-
ručeny.	Získáme	tak	informaci,	
kdy	byla	zpráva	doručena	a	kdy	
si	adresát	zprávu	přečetl.
2) Kritika schválení systému 
třídění odpadů bez dostateč-
né diskuse
•	 Ve	 zpravodaji	 jsem	 osobně	
informoval	o	plánovaném	pro-
jednání	systému	třídění	na	pro-
sincovém	 veřejném	 zasedání.	
Informoval	 jsem,	 že	 zde	 bude	
přítomen	 autor	 systému,	 aby	
zodpověděl	 jakékoli	 dotazy.	
Vyzýval	 jsem	 k	 vyšší	 účasti,	
odkazoval	 na	 stránky,	 kde	 lze	
zjistit	 více	 informací…	Bohužel	
nebylo	s	kým	diskutovat.
•	 Za	 této	 situace	 přicházely	 

v	 úvahu	 jenom	 dvě	možnosti.	
Počkat	se	zavedením	systému,	
až	se	někdo	uráčí	přijít	diskuto-
vat	nebo	začít	něco	dělat.
3)	Názor,	 že	 stávající	 systém	
je	 dostatečný,	 je	 třeba	 opera-
tivněji	 vyvážet	 kontejnery	 na	
tříděný	odpad
•	 Jedna	 z	 možností	 je	 zůstat	 
u	 stávajícího	 systému.	 Je	 to	
však	 systém	 výrazně	 neeko-
nomický	 (viz	 článek	 o	 analýze	
nákladů	za	odpady	v	roce	2016	
s	 názvem	 „Jak	 jsme	 na	 tom	 s	
odpady“).
•	 Nově	 zaváděný	 systém	mo-
tivuje	nejen	ke	třídění	odpadů,	
ale	 i	 ke	 snižování	 jejich	 pro-
dukce	a	efektivnímu	využívání	
nádob,	tedy	snižování	nákladů	
na	likvidaci	odpadů.
•	 Obavy	z	pálení	a	odhazování	
odpadů	v	okolí	nejsou	namístě.	

pokračování na str. 6 >
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> pokračování ze str. 5
Osobně	 jsem	 přesvědčen,	 
že	opak	bude	pravdou	(k	pálení	
odpadů	 motivuje	 spíše	 ten	
současný	systém).
4) Otázka, proč nebyli o 
všech možnostech třídění 
odpadů informováni občané 
Nové Včelnice?
•	 Všechny	 možnosti	 třídění	
odpadů,	 bylo	 možno	 projed-
nat	 na	 prezentaci	 v	 prosinci.	
Nebylo	s	kým.
•	 Schůzka	 s	 předsedy	 byto-
vých	 domů	 koncem	 února	 se	
téměř	 minula	 účinkem	 vzhle-
dem	k	nastalé	vypjaté	situaci.	
•	 Konzultací	 vzniklé	 situace	
s	 autorem	 systému	 mi	 bylo	
řečeno,	že	manuál	o	třídění	měl	
být	předán	společně	s	pytli	těm	
domácnostem,	 které	 projeví	
zájem	o	pytlový	sběr,	nikoli	hro-
madně	 všem	 domácnostem.	

Bytové	domy	na	sídlišti	mohly	
být	řešeny	jiným	způsobem	po	
vzájemném	 projednání	 všech	
možností	s	jejich	zástupci.	Mezi	
tím	 však	 pár	 jedinců	 zahájilo	
zbytečně	hysterickou	kampaň,	
takže	k	vysvětlení	a	projednání	
možností	už	nedošlo.
5) Kritika smlouvy na odvoz 
tříděného odpadu
•	 Ve	 vyhledávači	 na	 internetu	
jsem	též	zadal	„cena	tříděného	
papíru“.	Nalezl	jsem	maximální	
cenu	2,50	Kč/kg,	nikoli	3,-	Kč/kg.	 
Obvykle	 se	 internetová	 cena	
pohybuje	 kolem	 1,80	 Kč/kg.	 
Ve	Včelnici	se	papír	vykupuje	za	
cenu	kolem	1,50	Kč/kg.	Vždy	je	
třeba	 posuzovat	 cenu	 v	místě	 
a	čase	obvyklou.
•	 Je	 rozdíl,	 zda	prodáváme	do	
výkupu	noviny	a	 letáky	 sváza-
né	do	balíku	 (cena	1,50	Kč/kg)	 
nebo	 směsný	 papír	 z	 kontej-

neru,	 který	 musí	 projít	 ještě	
dotříděním	 (cena	 0,50	 Kč/kg).	
Opět	 se	 jedná	o	ekonomickou	
stránku	 věci,	 náklady	 je	 třeba	
optimalizovat.
6) Kritika zastupitelstva, 
že nekomunikuje s občany
•	 To	 je	 věc	 osobního	 posou-
zení,	 já	 mám	 přesně	 opačný	
názor.

Závěr:
Kdo	 nic	 nedělá,	 nic	 nezkazí.	
V	 komunikaci	 vznikly	 chyby,	
nikoli	nedostatečným	informo-
váním,	 ale	 naopak.	 Doufám,	
že	napjatá	situace	brzy	odezní	
a	 stávající	 zastupitelstvo	bude	
moci	v	klidu	dokončit	rozpraco-
vané	úkoly.	Příští	rok	jsou	volby	
a	 pak	 si	 občané	 budou	 moci	
vybrat	zastupitelstvo	lepší.

Karel Dvořák, starosta města

„Dům od střechy“
V	zacházení	s	TDO	naši	úřed-
níci	 z	 MěÚ	 staví	 tzv.	 „dům	
od	 střechy“.	 Budeme	 možná	
přesně	 vědět,	 zda	 pytlíčky	
nebo	 kontejnery,	 ale	 chybí	
nám	 	 nejpodstatnější	 infor-
mace	a	to	JAK	TŘÍDIT	odpady.	
Na	 besedě	 o	 odpadech	 jsme	
se	 mimo	 jiné	 od	 p.	 starosty	
dověděli,	 že	plastový	kelímek	
do	plastu	NEPATŘÍ!
Navrhuji,	 aby	 pracovník	MěÚ	
odpovědný	 za	 hospodaření	
s	 odpady	 sepsal	 NÁVOD	 na	
třídění	 odpadu,	 samozřejmě	
po	konzultaci	 s	odborníky	na	
tyto	záležitosti,	a	tento	návod	
doručit	do	každé	domácnosti	 
v	Nové	Včelnici.
A	 ještě	 poznámka	 k	 „hovín-

kářům“:	 vadí	 mi	 psi	 uvázaní	 
u	 vchodu	 do	 obchodu.	 Poka-
ždé	 se	 chci	 zeptat	 majitele:	
„Venčíš	psa	nebo	nakupuješ?“	
Není	to	totiž	jednoduché	držet	
v	 jedné	ruce	vodítko,	v	druhé	
tašku	 s	 nákupem	 a	 přitom	
sbírat	 páchnoucí	 hromádku	
po	svém	miláčkovi.	Samozřej-
mě	 to	 jde	 i	 obráceně:	 sebrat	
hovínko,	 prohrabat	 rohlíky	 
a	se	psem	domů.

Všimla	jsem	si	také,	že	nejlep-
ší	 prostor	 na	 venčení	 psa	 je	
travnatá	 plocha	 za	 bytovými	
domy	 451	 -	 454.	 Tady	 to	 psí	
nadělení	nikdo	neuklízí.	
Opět	tedy	FUJ!

Marta Brusová

Opět odpady
Po	 informativní	 schůzce	 1.	 3.,	
kde	nás	pan	starosta	naprosto	
nepřesvědčil	nebo	spíše	odra-
dil	od	nového	systému	třídění,	
nám	 nezbývá	 než	 se	 přidat	
se	 svým	 souhlasem	 k	 článku	
slečny	 Prokešové	 v	 minulém	
čísle.

Proč	 zavádět	 něco	 nového,	
drahého	 a	 zatím	 naprosto	
nefunkčního,	o	 čem	nemá	do-
statek	 informací	 ani	 ten,	 kdo	
to	prosazuje,	když	stačí	pouze	
zdokonalit	to	stávající	s	lepší	in-
formovaností	a	tím	i	spoluprací	
spoluobčanů.

Jana a Viktor Vodrážkovi

Sbohem Vašku! 
K	 psaní	 nekrologu	 se	 i	 ve	 vel-
kých	 novinách	 redaktoři	 roz-
hodně	nehrnou.	Důvod	je	dán,	
jde	o	smutné	psaní	v	minulém	
čase	 a	 důvod	 sám	 je	 zcela	
nezvratný.	 Smutná	 zpráva	
nás	 zasáhla	 nedávno.	 Naše	
řady	 opustil	 velký	 sportsmen,	
výborný	 fotbalista	 i	 hokejista	 
a	mj.	i	na	“starší	kolena“	slušný	
tenista	 Vašek	 Wendy	 Baláž.	
Porušuji	tudíž	slib,	že	do	takto	
špatných	 novin	 psáti	 nebudu	
(když	 samozřejmě	 tím	 žádná	
škoda	 nevznikla)	 s	 malou	 bo-
lestnou	 vzpomínkou	nad	další	
Vendovou	schopností,	protože	
i	 ta	 byla	 výjimečná.	 Vrátím	 se	
do	 doby	 před	 necelými	 čtyři-
ceti	 roky,	 kdy	 jsem	 byl	 anga-
žován	 do	 místního	 kulturního	
domu.	Ve	 vsi	 jsem	neznal,	 byť	
jediného	človíčka	(“ves”	ovšem	
měla	skoro	o	tisícovku	obyvatel	
víc,	 než	 dnes),	 musel	 jsem	 si	
tudíž	 lidi	 postupně	 “očuchat“.	
K	mému	údivu	 jsem	poznával,	
že	 je	 zde	 docela	 velký	 počet	
slušných,	 šikovných	 i	 dokonce	
nadaných	lidí.	Byl	tu	i	relativně	
větší	 stav	 mladých.	 Pro	 ně	 tu	
byl	 třikrát	 týdně	 biograf	 a	 nic	
víc.	Vymysleli	jsme	hned	jakýsi	
hudebně	 -	 společenský	 pro-
gram,	 jenže	 zádrhel	 byl	 hned	
na	 začátku.	 Sehnat	 tzv.	 pouš-
těče	 hudby	 (pojem	 diskžokej	
tehdy	 neexistoval)	 byl	 neřeši-
telný.	 Detektivním	 pátráním	
v	 okresním	 městě	 se	 takový	
našel.	 Na	 první	 večer	 k	 nám	
přijeli	 hokejoví	matadoři	 Jarda	
Holík	 a	 Pepi	 Augusta	 (oba	 žel	
také	nežijí).	Hudba	nám	nese-
děla	a	dopadla	stejně	i	v	dalších	
dvou	pokračováních.	V	zoufalé	
situaci	mně	kdosi	poradil,	že	tu	

Poděkování
Děkujeme	 všem	 přátelům	 
a	 známým,	 kteří	 se	 dne	 7.	 3.	
přišli	 naposledy	 rozloučit	 s	
panem	 Václavem	 Balážem.		
Zvláště	 děkujeme	 panu	 sta-
rostovi	 Ing.	 Karlu	 Dvořákovi,	 
Bc.	 Haně	 Škvorové,	 panu	
MUDr.	 Tomášovi	 Urbanovi	 a	
panu	Karlu	Vodičkovi.
Děkujeme	 všem	 za	 květino-
vé	 dary	 a	 zejména	 velký	 dík	
za	 věnec	 patří	 fotbalovému	
oddílu	z	Nové	Včelnice.

Manželka Miroslava Balážová  
a rodina Balážová

je	jakýsi	Vašek,	který	si	z	Polska	
vozí	parádní	desky	a	po	nocích	
v	 éteru	 loví	 světový	 pecky,	
ale	 že	 je	 tak	 trochu	praštěnej.	
Přesně	 takového	člověka	 jsme	
potřebovali,	ale	Venda	se	krou-
til,	 že	 to	 nikdy	 nedělal	 a	 že	 to	
nebude	umět	apod.	Na	naléhá-
ní	všech	to	nakonec	vzal.	První	
večer	nemluvil,	ale	velmi	rychle	
se	adaptoval,	neboť	mu	zřejmě	
pánbíček	 daroval	 mimořádné	
nadání	a	cit	pro	hudební	 režii,	
výběr	muziky,	smysl	pro	grada-
ci	a	nakonec	i	schopnost	docela	
ovládat	dav,	prostě	malý	velký	
muž.	 Takže	 jsme	mohli	 pokra-
čovat,	štáb	4-5	lidí	včetně	Vaška	
zvládl	 celou	 organizaci.	 Pan	
Hanus	 v	 sámošce	 nám	 scho-
val	 bedýnku	 Coly	 (vyráběné	 
v	Polsku),	či	Pepsi	(ta	v	Maďar-
sku)	o	Deštěnku	nouze	nebyla	
a	 vše	 frčelo	 zcela	 dobrovolně	
(žádné	 honoráře)	 a	 vždy	 šlo	
o	 čistou	 improvizaci.	 V	 rolích	
hostů	 se	postupně	 střídali	 za-
jímaví	 lidé	mj.	hned	několikrát	
skvělý	 čtvrtkař	 a	 halový	mistr	
Evropy	 z	 Vídně	 Karel	 Kolář,	
přijel	tehdy	i	student	právnické	

fakulty	UK	Ivo	Jahelka,	navštívil	
nás,	 myslím	 dodnes	 nepřeko-
natelný	 sportovní	 komentátor	
ČST,	Štěpán	Škorpil,	stejně	jako	
populární	 sexuolog-srandista	
Dr.	Mojmír	Pelikán	i	přední	žur-
nalista	 z	 Mladého	 světa	 Petr	
Adler	 (ten	 měsíc	 po	 návštěvě	
vzal	 “kramle”	 do	 Kanady)	 
a	 další	 a	 další	 mistři	 svých	
oborů.	 Dnešním	 výrazem	 by	
se	nazývali	hvězdami.	Hvězdou	
největší,	byť	by	ihned	protesto-
val,	byl	náš	Václav,	on	byl	hlavní	
zárukou	návštěv	i	pocitu,	že	to	
pro	 někoho	 děláme.	 Řeknu	 to	
škrobeně	a	zdánlivě	přeháním	
pan	Václav	Baláž,	 byl	 význam-
nou	 osobností	 Nové	 Včelnice!	
To	 ani	 nemusím	 dodávat,	 
že	se	dlouhá	léta	staral	o	svou	
maminku.	Apropo,	viděl	jste	jej	
někdo	se	mračit,	já	si	na	takový	
moment	nevzpomínám…
Bude	 nám	 chybět	 moc,	 bude	
chybět	 jeho	 úsměv	 i	 jeho	
“dáme	 po	 kalíšku”.	 Nezbývá	
než	 vzpomínat	 a	 hluboce	 se	
uklonit	jeho	památce.													-fr-
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Vzdělávání praxí znamená nové zkušenosti 
a větší šanci uplatnit se na pracovním trhu   

Komu je projekt určen?
Projekt	 Vzdělávání	 praxí	 před-
stavuje	 ideální	 možnost,	 jak	
si	 doplnit	 nejnovější	 profesní	
poznatky	 a	 dovednosti	 přímo	
v	 reálném	 firemním	 prostředí.	
Jeho	 účastníci	 si	 podstatně	
zvýší	 šance	 na	 získání	 nového	
či	 udržení	 stávajícího	 zaměst-
nání.	 Projekt	 pomáhá	 osobám	
ohroženým	na	trhu	práce	a	pro-
pojuje	právě	 zájemce	o	 získání	
nových	 znalostí	 a	 zkušeností	
s	 firmami,	 které	 naopak	 chtějí	
prostřednictvím	 nabízených	
praxí	jednotlivcům	pomoci,	aby	
byl	jejich	vstup,	nebo	udržení	se	
na	pracovním	trhu	co	nejsnad-
nější.	Konkrétně	je	tedy	projekt	
určen	lidem	starším	15	let,	kteří	
jsou	 uchazeči	 o	 zaměstnání,	
ženám	 po	 mateřské	 dovolené,	
rodičům	 na/po	 rodičovské	 do-
volené,	 nízkokvalifikovaným	
nebo	lidem	ve	věku	nad	50	let.

Jaké získají účastníci projektu 
výhody? 
Účast	 na	 projektu	 není	 nijak	
zpoplatněna,	 naopak	 přináší	
účastníkům	 řadu	 výhod.	 Ti	 si	
mohou	 zlepšit	 své	 dosavadní	
pracovní	 zkušenosti	 a	 doved-
nosti,	získat	nové	znalosti,	díky	
kterým	 vyhoví	 současným	
požadavkům	 trhu	 práce.	 Mají	
možnost	 si	 v	 praxi	 vyzkoušet	
jinou	 profesi	 či	 povolání,	 nebo	
se	 zdokonalit	 v	 tom	 součas-

ném.	 Navíc	 mohou	 přesvědčit	
budoucího	potencionálního	za-
městnavatele	o	svých	kvalitách	
a	získat	případně	i	zaměstnání.	
Díky	 individuálnímu	 poraden-
ství	 se	 naučí	 lépe	 ucházet	 se	
o	 práci,	 získají	 sebevědomí	 a	
stanou	 se	 pro	 zaměstnavatele	
atraktivnější.

Jaké výhody získají firmy za-
pojené do projektu?
Poskytovatelé	 vzdělávání	 praxí	
(např.	firmy,	živnostníci	či	nezis-
kové	 organizace)	mohou	navá-
zat	spolupráci	s	osobami,	které	
mají	chuť	se	aktivně	vzdělávat,	
mají	 možnost	 získat	 nového	
budoucího	 zaměstnance,	 kte-
rého	 si	 vyzkouší	 v	 praxi,	 ověří	
si	mentorské	schopnosti	svých	
zaměstnanců	a	získají	kompen-
zaci	vynaložených	nákladů.	

Jaké pozice jsou v rámci vzdě-
lávání praxí nabízeny?
Účastníci	 si	 mohou	 vybrat	
z	celé	 řady	 nabízených	 pozic	 u	
jednotlivých	firem,	které	 se	do	
projektu	 přihlásily.	 Samotná	
praxe	je	pak	v	délce	1-6	měsíců	
dle	 vybrané	 pozice.	 A	 vybírat	
je	 možné	 opravdu	 z	velkého	
spektra	oborů.	Jedná	se	např.	o	
pozice	v	administrativní,	ekono-
mické	a	strojírenské	oblasti,	ale	
také	pozice	v	rámci	zemědělství,	
cestovního	ruchu,	stavebnictví,	
informačních	 technologií,	 mar-

ketingu	a	reklamy	a	mnoho	dal-
ších.	Po	celou	dobu	vzdělávání	
praxí	účastníka	provází	zkušený	
a	zaškolený	zaměstnanec	dané	
firmy,	tzv.	mentor.		

Kde lze najít podrobné infor-
mace k účasti v projektu?
Bližší	 a	 detailní	 informace	 je	
možné	najít	na	webových	strán-
kách	 projektu	 www.vzdelava-
nipraxi.cz	 nebo	 na	 facebook.
com/vzdelavanipraxi.	 Uchaze-
čům	i	firmám	je	k	dispozici	také	
Regionální	projektový	manažer,	
který	rád	a	bezplatně	poskytne	
veškeré	informace,	které	s	pro-
jektem	souvisí,	zodpoví	případ-
né	dotazy	a	pomůže	s	registrací	
do	 projektu.	 Po	 předchozí	 do-
mluvě	 jsou	možné	 i	 bezplatné	
konzultace	 v	 regionální	 kance-
láři.	

Kontakty
Regionální	manažer	pro	Vysoči-
nu	a	Jihočeský	kraj		
Mgr.	Jana	Kourková
Tel.	778	728	831
E-mail:	jana.kourkova@fdv.cz

Projekt je realizován Fondem 
dalšího vzdělávání, příspěvkovou 
organizací Ministerstva práce 
a sociálních věcí a je financován 
z Evropského sociálního fondu 
prostřednictvím Operačního pro-
gramu Zaměstnanost a státního 
rozpočtu ČR.

Maškarní merenda
25.	 2.	 2017	 proběhla	 na	 sále	
Hotelu	Jelen	tradiční	maškarní	
merenda.	Za	poslední	 roky	 to	
byla	 nejúspěšnější	 merenda	
z	hlediska	účasti	 lidí	a	masek.	
Po	celou	dobu	se	o	zábavu	sta-
raly	 všechny	 masky	 a	 ostatní	
účastníci,	 hrála	 Kamenická	
4-ka.		Vyvrcholením	celé	poda-
řené	akce	bylo	půlnoční	vyhlá-
šení	nejlepších	masek.
Pořádající	 rybáři	 z	 Nové	 Včel-
nice	 děkují	 za	 velkou	 účast,	
poděkování	 patří	 i	 všem	
sponzorům	 za	 věcné	 dary	 do	
tomboly.
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Halový fotbal základních škol 
Každoročně	 v	 březnu	 se	 naše	
škola	účastní	turnaje	v	halovém	
fotbale.	 Je	 to	 turnaj,	 který	 se	
těší	velké	oblibě	mezi	základní-
mi	školami,	a	proto	se	v	našem	
okresu	 pořádají	 nejprve	 okr-
sková	 kola,	 kde	 jsou	 základní	
školy	z	celého	okresu	rozděleny	
do	skupin.	Vítěz	každé	skupiny	

postupuje	do	okresního	finále,	
ze	 kterého	 nejlepší	 dva	 týmy	
postupují	 do	 krajského	 kola.	
Protože	 tato	 soutěž	 nemá	 re-
publikové	finále,	krajské	kolo	je	
vyvrcholením	celého	turnaje.
Letošní	turnaj	byl	pro	nás	velice	
úspěšný.	 Naši	 žáci	 vyhráli	 bez	
ztráty	bodu	okrskové	kolo,	kde	
porazili	 všechny	 hradecké	 zá-
kladní	školy.	V	okresním	finále	
skončili	druzí	pouze	díky	horší-
mu	 skóre	 a	 vybojovali	 postup	
do	krajského	finále.

Krajské	 finále	 mělo	 jasného	
vítěze	v		ZŠ	TGM	Písek,	která	je	
zaměřená	na	výchovu	mladých	
fotbalistů.	 Chlapci	 měli	 široký	
kádr	kvalitních	fotbalistů	a	stří-
daly	tak	celé	lajny	jako	v	hokeji.	
My	 jsme	 přijeli	 s	 podstatně	
užším	kádrem	a	to	se	projevilo	
v	 závěru	 jednotlivých	 utkání.	

Naši	chlapci	ale	předvedli	kva-
litní	 výkon	 a	 úplně	 vyčerpaní	
po	 dvou	 vítězstvích	 a	 dvou	
porážkách	 vybojovali	 krásné	 
3.	místo.	
Na	 úspěchu	 se	 podíleli	 Adam	
Bednář,	 Tomáš	 Velek,	 Štěpán	
Jačo,	 Marek	 Smejkal,	 Vítek	
Kalkus,	 Tomáš	 Strašík,	 David	
Havlíček,	Jindřich	David,	Michal	
Prokeš	a	Marek	Krňanský.
Chlapcům	 děkuji	 za	 výbornou	
reprezentaci	 a	 přeji	 mnoho	
dalších	sportovních	úspěchů.

Olympiáda 
z anglického jazyka

V	pátek	24.	2.	2017	se	zúčastnila	
Natálie	Vašková,	žákyně	9.	roč.	
ZŠ,	 okresního	 kola	 olympiády	 
z	anglického	jazyka	v	Jindřicho-
vě	Hradci.	Vedla	si	velice	dobře.	
Z	22	uchazečů	se	probojovala	
do	 finále,	 kde	 obsadila	 velice	
pěkné	5.	místo.	Blahopřejeme	
a	děkujeme	za	vzornou	repre-
zentaci	naší	školy.

Mgr. Daniela Šímová

Návštěva 
infocentra JETE

V	pátek	3.	3.	 jsme	jeli	v	rámci	
učiva	 fyziky	 o	 radioaktivitě	 
a	 jaderné	 energii	 do	 info-
centra	 Jaderné	 elektrárny	
Temelín.	Cestou	 jsme	přibrali	
deváťáky	z	Kardašovy	Řečice,	
abychom	naplnili	autobus.	Po	
příjezdu	 jsme	měli	 čas,	 takže	
jsme	 si	 mohli	 prohlédnout	
okolní	park	a	pokochat	se	po-
hledem	na	elektrárnu.	V	první	
části	 exkurze	 jsme	 se	 se-
známili	 s	 vývojem	 zkoumání	
radioaktivity,	 s	 činností	 elek-
trárny	a	vyzkoušeli	jsme	si	na	
počítači	 fyzikální	 kvízy.	 Také	
jsme	 vyzkoušeli	model	 jader-
ného	 reaktoru,	 jak	 pracuje	
a	 jak	 se	 jaderná	 reakce	 řídí.	
Druhá	 část	 proběhla	 v	 kino-
sále,	 kde	 jsme	 shlédli	 krátké	
filmy	 o	 energii	 a	 elektrárně.	
Průvodkyně	 nám	 také	 vše	 
o	 elektrárně	 vysvětlila.	 Tento	
výlet	 byl	 pro	 nás	 zajímavý	 
a	 také	 jsme	 si	 oddychli	 od	
školy.

Za devátou třídu napsaly 
Simona Raušová 

a Zuzana Berounská

Výlet do technického centra „Alternátor“ v Třebíči
Povyprávíme	 vám	 o	 našem	
krásném	 výletě	 do	 Třebíče,	
který	se	uskutečnil	14.	3.	2017.	
Všechno	to	začalo	onoho	pěk-
ného	rána.	V	osm	hodin	přijel	
autobus,	 do	 něhož	 nasedli	
páťáci,	 pár	 šesťáků	 a	 kruh	
uzavřeli	 	 sedmáci.	 Po	 cestě	
jsme	párkrát	stavěli	z	„	nevol-
nostních	 důvodů“	 a	 po	 105	
minutách	 dojeli	 do	 Třebíče.	
Po	 chvíli	 jsme	 se	 dostali	 do	
ekocentra	 „Alternátor“.	 Přiví-
tal	nás	příjemný	pán,	jenž	nás	
zavedl	 do	 kinosálu	 se	 zajíma-
vou	 věcí.	Uprostřed	místnosti	
visela	 veliká	 koule,	 na	 kterou	

promítal	 naši	 Zemi,	 Slunce	 
a	 ostatní	 planety	 i	 jejich	
měsíce.	 V	 přímém	 přenosu	
jsme	 viděli,	 kde	 všude	 na	
planetě	 probíhá	 zemětřesení	 
a	 jak	 hustá	 je	 letadlová	 do-
prava	 nad	 celou	 Zemí.	 Také	
nám	 promítli,	 jak	 vzniká	 vlna	
tsunami	 a	 jak	 se	 kdysi	 šířila	
od	 Japonska	 k	 Americe.	 V	 ČR	
jsou	tyto	koule	 (zázraky	vědy)	
jenom	 dvě.	 V	 Evropě	 jich	 je	 
i	 s	 těmi	 českými	 celkem	osm.	
Druhá	 část	 exkurze	 byla	 za-
měřena	na	alternativní	 zdroje	
energie.	 Vyráběli	 jsme	 elekt-
rický	proud	šlapáním	na	kole,	

prolezli	jsme	kouskem	lopatky	
větrné	 elektrárny,	 prohlédli	
si	 parní	 stroje	 a	 podivili	 se	
solárnímu	 výtahu,	 jedinému	
v	ČR.	Na	závěr	 jsme	si	 koupili	
pár	 suvenýrů	 a	 nasedli	 do	
připraveného	autobusu.	Výlet	
byl	moc	pěkný	a	zajímavý.	Dě-
kujeme	rodičům	Marka	Starky	 
za	sponzorský	dar,	ze	kterého	
byl	zaplacen	autobus.

Za všechny účastníky 
napsala „drsná čtyřka“ 

z páté třídy: Anna Hanzlo-
vá, Marta Davidová, 

Jakub Strnad a Marek Starka.

Zeměpisná olympiáda
21.	 února	 se	 v	 Jindřichově	
Hradci	 konalo	 okresní	 kolo	
Zeměpisné	 olympiády	 žáků	
základních	 škol	 a	 příslušných	
ročníků	víceletých	gymnázií.

Velmi	 dobře	 si	 v	 soutěži	 vedli	
žáci	naší	školy.	David	Havlíček	
(6.	 A)	 obsadil	 ve	 své	 kategorii	
3.	místo	a	Marek	Strnad	(9.	A)	
4.	místo.

Oběma	 úspěšným	 řešitelům	
blahopřejeme	 a	 děkujeme	 za	
reprezentaci	školy.

Mgr. Milan Bašta

MATEŘSKÁ	ŠKOLA	NOVÁ	VČELNICE,
příspěvková	organizace

VYHLAŠUJE

ZÁPIS DO MŠ
VE STŘEDU 10. KVĚTNA 2017

OD 7,30 - DO 15,30 HOD
 

	Rodiče	přinesou	-	občanský	průkaz,	rodný	list	dítěte,	
telefonní	kontakt,	č.	účtu	(platba	stravného),	průkaz	ZP	dítěte
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Akce SRPŠ 
Dvě	 březnové	 soboty	 v	 Nové	
Včelnici	 patřily	 spolku	 SRPŠ,	
který	 11.	 3.	 pořádal	 tradiční	
dětský	 karneval	 v	 sále	 hotelu	
Jelen	 a	 18.	 3.	 taneční	 zábavu	
pro	 dospělé.	 Účast	 na	 obou	
akcích	byla	veliká.	Karnevalové	
odpoledne	 vtipně	 moderoval	
Lukáš	Chaloupek.	Děti	si	přišly	
na	své	při	soutěžích,	za	které	je	
čekala	 sladká	 odměna.	 O	 hu-
dební	doprovod	se	postaral	DJ	
Miroslav	Chaloupek.	Na	taneč-
ní	zábavě	zase	vystoupily	malé	
mažoretky	z	6.	ZŠ	z	Jindřichova	
Hradce.	Děkujeme	Hotelu	Jelen	
za	 poskytnutí	 sálu	 a	 všem,	 co	
se	 na	 akcích	 podíleli	 a	 zúčast-
nili.

Skaut – Výprava ke dni zamyšlení 

Se	 skautem	 jsme	 se	 na	 den	
zamyšlení	 jeli	 vydat	 zamyslet	
a	 vykoupat	 do	 Jindřichova	
Hradce.	 Nejdřív	 jsme	 šli	 do	
parku	pod	gymnáziem,	kde	se	
zamýšleli	 nad	 různými	 věcmi.	
My	 jsme	měli	 téma	 růst.	 Pře-
mýšleli	 jsme	 nad	 tím,	 co	 růst	

způsobuje,	v	čem	je	dobrý	a	v	
čem	 ne.	 V	 parku	 jsme	 strávili	
cca	 hodinu	 a	 půl,	 a	 pak	 jsme	
šli	 do	 bazénu.	 Tam	 jsme	měli	
hodinu	 naučného	 programu	
a	hodinu	zábavy.	Naučný	pro-
gram	byl	 o	 tom,	 jak	 zachránit	
tonoucího	a	 jak	ho	oživit.	Pak	

byla	 zábava.	 My	 jsme	 s	 Pla-
mínkem	byli	v	sauně	a	v	divoké	
řece.	Celý	výlet	byl	moc	fajn.

Štěpán Hanzl – Přezdívka
1. skautský oddíl Gat-

lida Nová Včelnice
gatlida.skauting.cz

facebook.com/Gatlida

„Každý rok 22. února slaví skauti a skautky svůj svátek zvaný jako Den zamyšlení známý také jako den 
sesterství. V tento den by totiž oslavili své narozeniny zakladatelé skautského hnutí Robert Baden-Powell 
a jeho žena Olave Baden-Powell. Skauti a skautky po celém světě tak pořádají společné akce a přemýšlí 
nad společenskými tématy.“

Strouhy, stružky, potůčky (2.	část)
Vážení  čtenáři, zde je mnou 

slíbené pokračování.
Dnes	 se	 vydáme	 kousek	 proti	
proudu	 Kameničky.	 Začneme	
od	 posledního	 místa	 na	 řece,	
kde	 jsme	 byli	 nejvýše,	 a	 to	 je	
nad	splavem	u	místního	ZD.
Proti	 proudu,	 asi	 tak	 po	 300	
m	 nad	 ním,	 přitéká	 potok,	
který	 protéká	 Hanzálkovými	
rybníčky,	 dále	 se	 po	 něm	 do-
staneme	 do	 Žďárku	 a	 jejda,	
jejda	 to	 bychom	 mohli	 zůstat	
jen	 na	 tomto	 potoce,	 protože	
musíme	 spěchat	 přes	 Velkou	
Peruť	 a	 už	 jsme	 za	 Zdešovem	
na	 západním	 svahu	 Němcova	
kopce.	 Takže	 vidíte,	 kam	 jsme	
se	 až	 zatoulali,	 a	 to	 je	 jenom	
takový	 prolog.	 Pojďme	 ale	
zpátky	 k	 řece.	 Po	 dalších	 tak	
200	-	300	metrech	proti	proudu	
se	zprava	vlévá	další	potok.	Ten	
je	 dnes	 většinou	 zatrubněn,	
ale	 jeho	 tok	 je	 v	 terénu	 ještě	
zřetelný.	 Tato	 voda	 pochází	 
z	 vlhké	 oblasti	 mezi	 Březinou	 
a	hrází	 	Kalabisu,	ale	hlavně	je	 
z	 výpusti	 Kalabisu.	 Do	 něj	
ovšem	odněkud	přitekla.	Takže	
jdeme proti proudu a najednou 

jsme	ve	Štítné.	Na	okraji	Štítné	
se	nám	potok	 ztrácí	 pod	 zemí	
jako	 kanalizace,	 proto	 nám	
musí	 stačit,	 že	 jsou	 tu	 celkem	
tři	 rybníčky	 a	 pravděpodobně	
v	 tom	 posledním	 vpravo	 od	
silnice	 na	 Litkovice	 je	 původ	
naší	 vody.	 Voda	 z	 Kalabisu	
přepadá	 okolo	 střelnice	 do	
Krupčinského	 potoka,	 který	
ústí	 do	 Kameničky	 poněkud	
výše	 nad	 Žďárem.	 	 A	 mohu	
Vám	říci,	že	po	něm	bychom	se	
dostali	až	mezi		Rodínov,	Stran-
nou	 a	Metánov.	 	 My	 jsme	 ale	
dále	v	brodu	u	Dvorka.	Toto	je	
ovšem	katastr	města	Žirovnice	
a	 putujeme	 do	 Ždáru,	 jsme	 u	
spodního	mostu	a	za	ním	se	po	
asi	20-30	metrech	vlévá	z	 levé	
strany	 proti	 proudu	 náš	 první	
potok.
Přátelé,	 nyní	 vzhůru	 na	 Kos-
telík,	 jsou	 to	 necelé	 2	 km,	 ale	
do	 kopečka	 se	nedáme.	Cesta	
naší	vody	dnes	začíná	v	mokré	
louce	 a	 v	 přepadu	 studny,	
která	 zde	 byla	 vybudována	
v	 60.	 letech	 min.	 st.,	 aby	 na-
pájela	 vodou	 žďárský	 kravín	
a	 několik	 přilehlých	 chalup.																																																																																

Tato	 původní	 velká	 studánka	
(ono	 jich	 tam	 bylo	 několik),	
byla	 (nebo	 je?)	 na	 východním	
svahu	 Kostelíka	 pod	 spodním	
okrajem	Malého	Kostelíka.	Zde	
na	 rohu	 rostl	 krásný	mohutný	
kaštan	 (jírovec).	 Nebyl	 zde	
sám,	 150	 -	 200	 m	 po	 proudu	
rostly	ještě	další	dva,	ale	všech-
ny	padly	za	oběť	přírodě.	Ten	u	
pramene	-	mám	takový	dojem	
-	 nepřežil	 bouři,	 která	 se	 zde	
přehnala	 koncem	června	2011	
a	 vytopila	 horní	 konec	 Včelni-
ce	 (Husovku).	 /To	 byla	 ovšem	
voda	odjinud/.																																																			
Tato	oblast	je	bohatá	na	vodu.	
Vzpomínám	 si,	 že	 koncem	 50.	 
a	začátkem	60.	let	se	uvažovalo	
o	přivedení	 této	vody	do	Včel-
nice	 na	 horní	 konec.	 (Ale	 jako	
vždy	 ve	 Včelnici	 skutek	 utek).	
Dnes	 je	 tato	 voda	 využívána	
pro	 žďárský	 vodovod.	 Vedle	
dnešní	nové	studny	býval	 jako	
krásný	 orientační	 bod	 ohrom-
ný	 smrk.	 	 A	 teď	 vám	 ovšem	
musím	 říci,	 že	 celá	 oblast	 (ji-
hovýchodní	 svah	 Kostelíka)	 se	
nazývá	od	nepaměti	Záhoří.	

pokračování na str. 14 >
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> pokračování ze str. 13 
Do	historie	nebudeme	zabíhat.	
(Osada	 Záhoří	 lehla	 popelem,	
kaple	 na	 Kostelíku	 a	 kázání	
Mistra	 Jana).	 Naše	 voda	 teče	
vlhkým	 úžlabím	 mezi	 Záho-
řím	 a	 svahem	 s	 Míchalovou	
zahradou.	 A	 jak	 jsem	 již	 dříve	
uvedl,	po	asi	150	-	200	metrech	
podtéká	 cestu,	 která	 vede	 do	
Vlčetínce.	 Toto	 je	 další	 velmi	
zajímavý	údaj.	 /Ale	 to	bychom	
mohli	 mít	 další	 povídání	
(třeba	–	cesty,	 cestičky,	pěšiny	
horního	 konce)/.	 A	 to	 by	 bylo	
povídání.	Ale	letos	se	jaro	tlačí	
a	 včelky	 začínají	 proletovat,	
takže	 ze	 Záhoří	 směrem	dolů.	
Dnes	je	celý	tento	úsek	zatrub-
něn,	my	ovšem	potečeme	jako	
začátkem	70.	let	pěkně	úvalem	
mezi	loukami.	Vlevo	po	proudu	
prudší	stráň	a	nad	ní	svah	zvaný	
Bahna,	vpravo	pozvolnější	svah	
a	 vše	 se	 svažuje	 směrem	 na	
východ	 k	 oblouku	 původního	
vedení	 železnice	 do	 Kamenice	
n.	L.		Na	samém	začátku	těchto	
svažitých	luk	zhruba	po	30	-	50	
metrech	 začínal	 ráj,	 alespoň	
můj.	Tady	byly	3,	slovy	tři,	nád-
herné	 studánečky	 s	 výbornou	
vodou.	 Každá	 byla	 asi	 tak	 40	
–	 50	 cm	 hluboká.	 Odtok	měly	
malými	 stružkami	 do	 našeho	
hlavního	 potoka.	 Ale	 přátelé,	
sledovat	 tyto	 vývěry,	 jak	 voda	
opouští	tajemné	hlubiny	matič-
ky	země,	jak	se	převalují	zrnka	
písku	a	malé	oblázky,	to	musí	v	
člověku	zanechat	něco	do	jeho	
budoucího	 života.	 A	 tečeme	
dál.	 Klikatíme	 se	 loukou	 
a	kolem	nás	vrbičky,	olše	a	jsme	
u	 železničního	 náspu,	 který	
propustkem	 podtečeme	 a	 po	
200	 metrech	 dnes	 vytečeme	

na	 povrch	 těsně	 před	 novým	
viaduktem,	 ten	 podtékáme	 
a	 vtékáme	 do	 Žďára.	 Tady	 byl	
mezi	 Křížovými	 a	 Turkovými	
rybníček,	 ale	 zmiňovaná	 velká	
voda	 r.	 2011	 ho	 vzala	 a	 dnes	
je	 tam	 retenční	 nádrž.	 A	 nyní	
zpátky	 pod	 nový	 viadukt.	 
V	 této	 původní	 části	 potoka	
totiž	 rostla	 dnes	 poměrně	
vzácná	 léčivá	 rostlina,	 a	 to	
puškvorec,	 ovšem	 v	 množství	
nevídaném.	Bohužel,	dnes	zde	
nikde	 v	 celém	okolí	 tuto	 léčiv-
ku	 již	 nenajdeme.	 Ti,	 co	 říkají,	 
že	 roste	 ve	 Vidláku,	 Hryzáku,	
Kalabisu,	 na	 Vodné,	 nemají	
pravdu.	Vždy	se	jedná	o	nějaký	
druh	 orobince.	 Puškvorec	 je	
úplně	 jiný.	 Po	 výtoku	 z	 onoho	
malého	 rybníčka	 podtečeme	
silnici,	 s	 novým	 propustkem	
přetečeme	 přes	 louku	 a	 jsme	 
v	Kameničce.
A	 jdeme	proti	proudu.	 	Máme	
tu	velký	kamenný	most,	oblou-
kem	 obtečeme	 Vrzákův	 mlýn	 
a	 po	 asi	 150	 metrech	 máme	
před	sebou	provizorní	přemos-
tění	 Kameničky	 a	 těsně	 před	
ním	 nám	 přitéká	 opět	 z	 levé	
strany	proti	proudu	náš	dnešní	
druhý	potok.	Nazvěme	ho	pro	
naše	 povídání	 Vlčetínským.	
Takže	 jako	 vždy	 začněme	 od	
pramene.	 Podle	 kartografů	
začíná	svůj	tok	v	horním	Maří-
kově	rybníčku.	My	ovšem	víme,	
že	 není	 nic	 tak	 jednoduché,	
jak	to	vypadá.		Nad	rybníčkem	
je	 vlhká	 proláklina	 v	 louce	 
a	 rovněž	 sem	 bude	 svedeno	
odvodnění	 svahu	 od	 Kladin.	
Nádherně	 je	 toto	 vše	 vidět,	
když	 vyjdete	 na	 vršek	 severní	
strany	 Kostelíka.	 Při	 pohledu	
na	 sever	 máte	 pod	 nohama	

Vlčetínec,	přímo	proti	vám	jsou	
Skalky	(to	jsou	samoty	u	Vrbíků	
a	 Maříků)	 a	 za	 nimi	 je	 krásně	
vidět	 tato	 proláklina	 v	 poli	
až	 k	 lesům.	 Když	 se	 otočíme	 
k	 východu,	 uvidíme	 celý	 náš	
předešlý	 potok	 až	 do	 Žďára.	
Nyní	ovšem	vytečeme	z	horní-
ho	 Maříkova	 rybníčka,	 podte-
čeme	cestu	k	Maříkům	a	jsme	v	
dolním	Maříkově	rybníčku.	Jím	
protečeme	 a	 jsme	 v	 Tučkově	
rybníku.	Z	něho	pokračuje	tok	
našeho	 potoka,	 zde	 opravdu	
uprostřed	 louky,	 břehy	 jsou	
čisté,	nejsou	zorané.	Když	voda	
utíká	 v	 louce,	 je	 to	 o	 něčem	
jiném.	 Trošíčku	 se	 stočíme	 
k	 jihu	 a	 už	 vtékáme	 do	 obec-
ního	 rybníka	 pod	 Vlčetíncem.	 
(To	je	ten	u	silnice).											
	Ovšem	 zase	 není	 nic	 tak	 jed-
noduché,	 jak	 to	 ze	 začátku	
vypadá.	 Vzhůru	 do	 kopce	 na	
náves	 za	 obecnou	 školu	 a	 do	
zatáčky	 pod	 bývalou	 kovár-
nu.	 Zde	 v	 skrytu	 stromů	 je	
vlhké	 úžlabí	 uprostřed	 obce	
se	 dvěma	 rybníčky	 (roste	 zde	
chráněná	 léčivka,	 a	 to	 v	 po-
měrně	 hojném	 množství,	 až	
to	 člověka	 v	 dnešní	 době	pře-
kvapí).	 Přepadem	 z	 druhého	
rybníčka	 teče	 voda	 do	 třetího	
nad	 cestou	na	 Skalky.	 	 Zde	 se	
voda	ztrácí	v	podzemí	a	vytéká	
rovněž	 do	 obecního	 rybníka.		
Rybník	 byl	 před	 několika	 lety	
zrevitalizován	 a	 dnes	 budí	
pěkný	 dojem.	 Přepadem	 po-
kračuje	naše	voda	ve	své	další	
pouti.	Podteče	silnici	od	Vodné	
a	stáčí	se	směrem	k	jihovýcho-
du,	kde	se	asi	po	400	metrech	
opře	 o	 severní	 stranu	 Záhoří	
a	 Bahen	 a	 údolíčkem	 teče	 po	
stranách	oboustranných	svahů	

chráněna	porosty	vrb,	olší,	do-
konce	v	jednom	místě	i	několi-
ka	 jehličnany.	 Samozřejmostí	
je	 všude	 přítomný	 bez	 černý	
(bezinky).	A	již	jsme	u	propust-
ku	u	nové	silnice,	tu	podtečeme	
po	 15	 metrech,	 podtečeme	
železniční	 trať,	 vtečeme	 do	
mokřadu	 mezi	 tratí	 a	 starou	
silnicí,	tu	podtečeme	po	dalších	
asi	40	-	50	metrech	podtečeme	
starou	kamenickou	cestu	a	asi	
po	max.	 100	metrech	 se	 voda	
tohoto	 potoka	 spojí	 s	 vodou	
Kameničky.	Ještě	musím	dodat,	
že	 na	 březích	 tohoto	 potoka	
roste	další	léčivka,	která	je	zde	
již	také	v	omezeném	množství,	
a	 to	 andělika	 lékařská.	 Kdo	 ji	
nezná	 a	 nezná	 přímo	 místo	
jejího	 výskytu,	 stejně	 ji	 nena-
jde.	Proto	se	zde	o	ní	zmiňuji.
Toto	 je	 pro	 letošní	 jaro	 vše.		
Když	 všechno	 vyjde	 a	 v	 příští	
zimě	 zase	 napadne	 sníh	 a	 za-
mrzne,	 můžeme	 v	 některých	
místech	 Kameničky	 pokračo-
vat.	 Velmi	 krásné	 a	 zajímavé	
místo	 je	 samotné	 prameniště	
naší	 Kameničky	 nad	 Těmice-
mi.	 	Včelničtí	skauti	toto	místo	
znají.	Ovšem	zhruba	před	pěti	
lety	měli	jako	pramen	Kameni-
ce	 označen	 pramen	 Huťského	
potoka.	 Doufám,	 že	 to	 již	 na-
pravili.	Tyto	dva	prameny	totiž	
dělí	od	sebe	max.	1000	metrů	 
v	 lese	 přes	 kopec.	 Tento	
pramen	měli	 krásně	upravený	
a	označený.	Pramen		Kamenič-
ky	 byl	 málo	 znatelný	 a	 zane-
dbaný	uprostřed	lesa.	Uvidíme,	
kam	 nás	 v	 létě	 nohy	 zanesou	 
a	o	čem	si	v	zimě	povíme.	
Děkuji	 za	 Váš	 čas,	 který	 jste	 
věnovali	mému	povídání.

Nejedlý

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL
25. dubna opět začínáme hrát, přijďte nás podpořit, zde uvádíme 
rozpis zápasů:

Kultura

Kamenice nad Lipou

Kulturní dům
15.	3.	ve	20	hodin	–	
Hasičský	ples
21.	3.	v	19	hodin	–	Začínáme	
končit	–	Divadlo	Kalich	Praha

Zámek
8.	3.	v	19	hodin	–	Paul	
Batto	Jr.	Duo	–	koncert

Knihovna
4.	3.		–	Velikonoční	tvoření
20.	3.	–	Malá	Františkiáda
25.	3.	-	Holčinec
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Místní	organizace	ČSSD	
v	Nové	Včelnici

zve	všechny	občany	města	
a	okolí	na	tradiční	již

27. prvomájové posezení
při	hudbě,	které	se	koná

1.	5.	2017	od	14	hodin	v		restauraci		Nechyba

K	tanci	a	poslechu	zahraje	jako	vloni
	Jznámý	písničkář	z	Lišova

Vstupné	dobrovolné.

Přijďte	si	zatančit,	zazpívat	a	posedět	
se	známými.	

Hosté	budou:	od	14	hodin	poslanec	
Slávek	Jandák,	kolem	16	hodin		předseda	

senátu	Milan	Štěch

Svaz	postižených	civilizačními	chorobami	
v	ČR,	z.s.	Nová	Včelnice	Vás	srdečně	zve

na lékařskou přednášku
Prof. MUDr. Pavel Kršek Ph.D.

novovčelnický	rodák,
přednosta	kliniky	dětské	neurologie	 
2.	lékařské	fakulty,	Univerzity	Karlovy,	 
Fakultní	nemocnice	Motol,	předseda	 

celostátní	odborné	společnosti	dětských	
neurologů	při	LS	Jana	Evangelisty	Purkyně,	

člen	evropské	komise	pro	chirurgické	 
řešení	epilepsie

Téma
„Epilepsie mýtů zbavená“

Beseda	se	uskuteční	
v	sobotu	22.	4.	v	15	hodin

v	sále	hotelu	Jelen
Zveme	občany	Nové	Včelnice	a	okolí.

Výbor SPCCH

Z A D A R
Zveme	Vás	na	akci,	kterou	pořádá	klub	žen	

společně	s	městským	úřadem	v	Nové	Včelnici.

Zadarmo	přineste	
-	věci,	které	již	nepotřebujete,	ale	jsou	čisté,	

použitelné,	pěkné	a	mohou	posloužit	někomu	
jinému.

Zadarmo	si	odnesete	
-	věci,	které	se	Vám	hodí,	a	můžete	je	použít.

Nebo	se	přijďte	jenom	podívat.
Kdy?			Sobota	8.	4.	2017,	8	–	11,30	hodin

Kde?			Velká	zasedací	místnost	městského	
úřadu	–	l.	poschodí

Příjem	věcí	pouze	do	10.00	hodin
Využijte	této	akce!

Vystoupení mažoretek na taneční zábavě SRPŠ
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TECHNICKÉ A EVIDENČNÍ PROHLÍDKY VOZIDEL 
DO 3,5T, DOVOZOVÉ A PŘESTAVBOVÉ  
PROHLÍDKY:

• OSOBNÍ AUTOMOBILY, NÁKLADNÍ A DODÁVKOVÉ  
AUTOMOBILY DO 3,5T

• MOTOCYKLY A PŘÍVĚSY 
• TRAKTORY A TRAKTOROVÉ PŘÍVĚSY

MĚŘENÍ EMISÍ:

• BENZÍNOVÉ MOTORY
• DIESLELOVÉ MOTORY
• LPG

ROZŠÍŘENÁ PRACOVNÍ DOBA:

PONDĚLÍ – PÁTEK 6:00 – 17:00, SOBOTA 8:00 – 12:00
TEL: 384 321 006, 733 137 837, www.arpartnerjh.cz
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z naší pekárny!!!

JČ mléko lahodné  polotučné 1 l ..........................15,90
JČ Eidam uzený 44 % výkroj 100 g ......................13,90
JČ pomazánkové tradiční 150 g r. druhy ..........19,90
JČ zakysaná smetana min. 15% 200 g ...............11,90
Eidam 30 % plátky 100 g Dobrý výběr ..............16,90
Milkin tvaroh jemný 250 g   ....................................15,90
Špekáčky - TOP (přír. vepř. střívko) 100 g .............7,90
Šunka nejvyšší jakosti 100 g ...................................16,90
Gothajský salám Dobrý výběr 100 g .....................6,90
Uzené vepřové ocásky 1 kg  ...................................99,90
Štýrské párečky 100 g  ...............................................12,90
Hasičská klobása 100 g .............................................11,90
Vysočina Dobrý výběr 100 g ..................................12,90
Kuřecí prsa s kostí bez kůže  1 kg, chlaz.............99,90
Nowaco hranolky 1 kg mražené  ..........................29,90
Vlašský salát 500 g.......................................................35,90
Bageta školní nebo vícezrnná 110 g  ..................15,90
Mazanec s rozinkami 400 g.....................................29,90

Beránek biskupský s tm. polevou 400 g  ..........54,90
Veka chlebíčková 360 g krájená, balená  ..........14,90
Pilsner Urquell ležák sklo 0,5 l  ...............................19,90
Staropramen světlý  0,5 l sklo ...................................7,90
Bohemia Regent Premium světlý ležák 0,5 l ......9,90
Bonaqua přírodní 1,5 l PET .........................................9,90
Kinder Surprise T36 20 g ..........................................19,90
Attack 30 g   různé druhy ............................................4,90
JOJO 80 g  různé druhy  ............................................11,90
TC ORION 100 g  různé druhy  ...............................19,90
Jihlavanka Standard Original 150 g ....................29,90
Hera 250 g .......................................................................12,90
Mouka polohrubá, hrubá a hladká 1 kg...............9,90
Vejce plato S 30 ............................................................59,90
Tatarská omáčka 420 ml  HELLMANN‘S ............37,90
Víno Bostavan Gold 0,75 l  různé druhy ............69,90
Naturella Classic Basic hyg.vložky-Nor. 9ks ......19,90
PUR  450 ml různé druhy .........................................24,90

V letákové akci od 10. 4. do 23. 4. 2017 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu od 53,90 za 1 l.

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Víkendová nabídka: 13. 4. - 16. 4. 2017             Kuřecí stehna TF 500 g mražené  .... 25,90
Víkendová nabídka: 20. 4. - 23. 4. 2017             Milka 300 g  různé druhy  ................ 49,90

VĚRNOSTNÍ  PROGRAM  - spousty dárků pro  věrné zákazníky

Obchod s českých srdcem ! To nejlepší z Čech a Moravy !

Přejeme všem zákazníkům příjemné prožití  velikonočních svátků !


